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24. Stand van zaken onderhandelingen gemeentelijke fusies 
VRAAG: Stand van zaken onderhandelingen gemeentelijke fusies 
 
ANTWOORD: Het college van burgemeester en schepenen en de gemeenteraadsleden nemen kennis 
van de toelichting van gemeenteraadslid Michel Baert over de geruchten die hij vernam over fusie-
overwegingen. De burgemeester verklaart het volgende: 
"Vandaag zijn er geen concrete plannen om te fusioneren met andere gemeenten. 
 
Maar we mogen onze kop niet in het zand steken en er van uit blijven gaan dat een gemeente met 
13.000 inwoners alle uitdagingen op lange termijn alleen zal aankunnen. De opdrachten die een 
gemeente krijgt, worden steeds uitgebreider en complexer. Ook de burger verwacht steeds meer van 
de lokale overheid. 
 
Wanneer burgemeesters elkaar ontmoeten, wordt er van gedachten gewisseld op welke manier 
efficiënter zou kunnen worden samengewerkt. Dat is niet nieuw, dat gebeurde vroeger ook al. Het 
hoeft daarom niet over een fusie te gaan, intergemeentelijke samenwerking kan ook bijdragen tot 
een betere werking, zie bijvoorbeeld HABOBIB samen met Haacht. 
 
Iedereen weet dat verplichte fusies in de schuif zitten. Vroeg of laat komen die op tafel. Het zou dom 
zijn als we vandaag niet zouden beginnen met nadenken over de troeven en wensen die onze 
gemeente daarbij naar voor zou willen brengen. We zijn daar vandaag nog niet aan toe, maar het is 
verstandig om wel al met die denkoefening te beginnen. 
 
We moeten dus met een open vizier naar de toekomst kijken en de keuzes maken, die het best zijn 
voor onze bevolking. Maar ik kan u geruststellen, er bestaan vandaag geen afspraken." 
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